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题V71 Version 71/14TASK 1 ：给一个depart store写信应聘工作

，说明你为什么写这封信，你的资历，应聘什么职位。write a

letter to apply a position in a local department store； include:

whatposition? your experience and related ability?TASK２：在２

１世纪奥林匹克运动存在没有意义，２００４年以后应该停

止举行奥林匹克运动会。 TASK2 题目有点怪。有人

说OYLMPIC GAME 不再有什么地位，2004年将是最后一次，

同意与否。someone think that olympic games will not play a role

in 21st century, and think the 2004 game should be the last one.agree

or disagree?G类作文真题V72 Version 72task1是讲你买了财产保

险,现在度假过程中丢失了东西丢了东西,要写封信给保险公

司,要求是描述丢失情况,告诉他们你要他们怎么做等.nbsp；

You lose some personal possessions, you had traval insuranse, write a

letter to the company .task2是现在一些人希望学生多学点general

subjects,另一些人希望学生不满17岁就开始学习special subjects.

问你agree or disagree. give some reason and give your relevant

experience about it. High school students should study general

subjects before they are 17 years old, to study specialist subjects

before that age is too early for them. Agree or disagree第二篇是关

于High school students should stdu a wide range of general subjects

untill at least 17 yeas old, before this age they are too young to choose



specialist subjects. Do you agree?nbsp；Task 1: You have been to a

place and your friend also will go to the same place, write a letter to

yournbsp；G类Version 80 (2002.7.20深圳)Task1: 找一

个part-time jobTask2: 谈谈对学生的教育谁应付的责任大，是

学校还是家长？要结合自己的经验.Version 81 (2002.8.10北京

、上海、深圳)Task1: A neighbor burn garden rubbish , You

should express your complaint , describe the effect ,How to solve the

problem . Task1,要求写一封信投诉邻居在你的House附近

烧Garden rubbish.Task2: Parent should limit the children time of

watching TV and playing computer game , others Insister children

spend reading books .Task2,Parents should limit the hours childern

spend in watching TV and playing computer games. agree or

disagree? others Insister children spend reading books .nbsp； you

are in a local company and you want to have a training course in

another city. write a letter to your boss.nbsp；nbsp；nbsp；

explain the reason why you need to attend the course.nbsp；nbsp；

In the past, we have no computers, Internet, and mobile phones.

what is positive and negative effects of these developments .Version

84 (2002.8.3北京、广州)Task1: 你在商店遇到了些问题，是关

于电梯的，写封投诉信，说明当时怎么回事，你的感

觉?Task2: 关于VIOLIANT FILMS&nbsp； 你有什么看法，对人

有什么影响，根据你的经验说说?Version 86 (2002.10.19 上海、

深圳)task1：当你在加拿大时，你住在一个加拿大家庭里你回

去休假了，并且不再回来了，可是你有东西丢在他们家里了

，现在你决定回去。1） 告诉他们你的决定2） 你决定的理

由3） 如何照管你的东西task2：一些人认为母亲不能同时出



去工作和成为一个好母亲所以政府应该付给母亲工资让她们

好好在家里带孩子。你的观点，用例子和你的经验说

明Version89（G类）许多国家的人都不穿传统的民族服装，

有人认为这样将会使他们忘记他们的历史和传统，你同意还

是不同意？Version 90 (2002.7.27北京、上海、广州)Task1: you

want to begin your own business, you write a letter to your friend to

ask him some help. you should write your business plan, explain why

it is good idea and ask him for some advice or help. Task 2：“Your

character is strongly influenced by the place where you grew up.” In

what ways can growing up in a city or growin 100Test 下载频道开

通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


